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Aanwezig Leden: Fabienne Raijmakers, Joline Bruggeman, Femke Perry, Juka de Bruin,  

Roos de Ruiter, Epke Hessels, Puck Donkers, Dayen van der Veen,  
Cato Verhagen, Emy van Gerven, Luuk van den Akker, Arun van Egmond 
Begeleiders: Jan-Maarten Lombarts, Brenda Verhees, Ruud Sanders 
Voorzitter: Hans Gaillard 
Griffie: Kim Verkuijlen, Moniek Weerts 

  
Afwezig Leden: Bastian Kurney, Pieter Kool 

Begeleiders: Aimee Lombarts, Monique van Zwieten, Monique Habraken, Marianne van der 
Putte-Verhoeven 

 
Vaststellen verslag 20 januari 2022: 
Het verslag wordt vastgesteld. 
 
Mededelingen: 

• De burgemeester heeft een e-mail gekregen van Nora over een gevaarlijke bocht in de 
Thorbeckelaan. De burgemeester is daar samen met Cato en Femke gaan kijken. De conclusie is 
dat deze oversteekplaats inderdaad gevaarlijk is. Dit is gemeld bij wethouder Jan Boersma. Deze 
melding wordt meegenomen bij een onderzoek dat gaat plaatsvinden naar gevaarlijke 
verkeerssituaties in het dorp. 

 
Bezoek van Marijke Muller van de LEV groep 
 

• Marijke Muller van de LEV groep is aanwezig. Ze licht toe dat de LEV groep in Son en Breugel 
buitenschoolse activiteiten gaat aanbieden. Bijvoorbeeld op het gebied van sport, muziek en kunst. 
Ze vraagt of de Jeugdgemeenteraad hier ideeën voor heeft. En moeten die buitenschoolse 
activiteiten op school plaatsvinden of op een andere locatie?  

▪ Puck zou het leuk vinden als er survival activiteiten worden aangeboden. 
Bijvoorbeeld rennen met obstakels. 

▪ Juka zegt dat sommige kinderen na school al druk zijn met andere sport 
activiteiten. Marijke legt uit dat de buitenschoolse activiteiten juist ook bedoeld 
zijn voor kinderen die niet bij een club of op een sport zitten. Ook zal gekeken 
worden welke dag het meest geschikt zou zijn. 

▪ Puck geeft aan dat knutselen en tekenen een leuke activiteit zou zijn. 
▪ Juka vindt het leuk als er de mogelijkheid is om met elkaar te voetballen. 
▪ Epke zou het leuk vinden om te lasergamen. 
▪ Joline zegt dat de activiteiten niet op school zouden moeten plaatsvinden, maar 

op een andere locatie. Daar kun je dan ook kinderen van andere scholen 
ontmoeten. 

 
Stand van zaken werkgroepjes: 

• Werkgroep Speelvoorzieningen 
 

Pumptrack 
o Emy licht toe dat Chiem, Jack en Willem handtekeningen verzameld hebben voor een 

pumptrack in Son en Breugel. Zij hebben de handtekeningen aangeboden aan wethouder 
Jos de Bruin. De wethouder heeft gevraagd wat de Jeugdgemeenteraad hiervan vindt. Het 
werkgroepje Speelvoorzieningen heeft overleg gehad met Jack, Chiem en Willem. Dat 
heeft geleid tot een raadsvoorstel. Dat voorstel wil het werkgroepje graag aanbieden aan 
de volwassen gemeenteraad op 30 maart. 

o Joline geeft aan dat qua locatie het Oranjeveld het meest centraal is. Emy zegt dat daar 
wel vaak activiteiten georganiseerd worden. Epke vraagt zich af of er mensen naar het 
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Oranjeveld zullen komen, want daar ligt nu nog geen speeltuin. Cato zegt dat op het veld 
aan de Beemdstraat niet vaak activiteiten plaatsvinden, dus dat zou een goede plek 
kunnen zijn. De burgemeester denkt dat naar alle drie de voorgestelde locaties gekeken 
kan worden en geeft een compliment voor het mooie voorstel. 

o Het voorstel zal op 30 maart worden aangeboden aan de gemeenteraad door (een 
afvaardiging van) het werkgroepje. Chiem, Jack en Willem worden dan uitgenodigd om 
hun petitie nog een keer aan te bieden. 

 
Kabelbaan 

o Emy licht toe dat het werkgroepje heeft gekeken naar een nieuwe locatie voor de 
kabelbaan. Er zijn drie plekken besproken: in ’t Zand, in de Gentiaan of in Sonniuspark. Het 
werkgroepje heeft aan wethouder Jos de Bruin voorgesteld de kabelbaan te verplaatsen 
naar de Vuurvlinderlaan in ’t Zand.  

 
Vervangend speeltoestel 

o Op de plaats van de kabelbaan zal een nieuw speeltoestel komen. Een optie zou zijn om 
een van de speeltoestellen langs het kanaal te verplaatsen naar het speelveldje bij de Plus. 
Als dat niet kan, kan in overleg met de leverancier gekeken worden naar een nieuw 
toestel.  

o Puck zegt dat het belangrijk is om bij de keuze voor een speeltoestel rekening te houden 
met de leeftijd.  

o De burgemeester zegt dat hij het een goed idee vindt om te kijken of een bestaand 
speeltoestel verplaatst kan worden. Dat is natuurlijk goedkoper dan een nieuw 
speeltoestel aanschaffen.  

o Het werkgroepje zal dit terug leggen bij wethouder Jos de Bruin. De wethouder zal dit 
vervolgens met de omwonenden bespreken. 

 

• Werkgroep Milieu 
 

o De werkgroep is bezig met de tekeningenwedstrijd voor de prullenbakken. Het is de 
bedoeling dat 10 à 12 prullenbakken opnieuw worden gespoten en vervolgens beplakt 
met tekeningen. Aanstaande dinsdag gaat het werkgroepje kiezen welke tekeningen zij 
het beste vinden. Van iedere school wordt er één winnaar gekozen. De prullenbakken 
komen te staan op plekken waar veel jongeren komen, zoals bij speeltuinen en scholen.  

o Femke licht toe dat het werkgroepje een interview heeft gehad met de Mooi Son en 
Breugel krant.  

o Joline vraagt of de tekeningen wel genoeg opvallen als de prullenbakken in felle kleuren 
worden gespoten. Daar wordt rekening mee gehouden bij het kiezen van de winnende 
tekeningen.  

 

• Werkgroep Veiligheid 
o Joline geeft aan dat in het werkgroepje onveilige verkeerssituaties zijn besproken en 

ingediend bij Veilig Verkeer Nederland. In een volgende bijeenkomst gaat de werkgroep 
bekijken op welke manier ze gebruik kunnen maken van Veilig Verkeer Nederland. 
Bijvoorbeeld door het organiseren van een stickeractie.  

 
Rondvraag: 

• Juka: Een kennis van Juka heeft laten weten dat de verkeersborden in de Nieuwstraat niet altijd 
goed te zien zijn. Is het misschien een idee om een sticker op de weg te plaatsen? De 
Jeugdgemeenteraad denkt dat een sticker weinig effect zal hebben en vindt het daarom geen goed 
idee. 

• Luuk: In speeltuin de Molenwiek zaten stickers met een telefoonnummer dat je kon bellen om te  
melden wanneer er iets kapot was. Die stickers zitten er nu niet meer op. De burgemeester zegt 
dat dit gemeld zal worden, zodat er nieuwe stickers geplaatst kunnen worden. 
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• Joline: Is er al iets bekend over de uitstapjes van de Jeugdgemeenteraad? Kim zegt dat het de 
bedoeling is om nog dit schooljaar een keer naar het waterschap te gaan. Daar hoort de 
jeugdgemeenteraad binnenkort meer over. 

 
Om 16:38 sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
Kim Verkuijlen & Moniek Weerts 
Griffie Jeugdgemeenteraad 


